

AMK-DAGSORDEN

Dato:	23/04/2018	Lokale:	Kirsten G.
Klokken:	19:00	Mødeform:	Bestyrelsesmøde
Formand:	Dilan Aksoy	Valg af Ordstyrer:	Johan
Næstformand:		Valg af Referent:	Nikolaj
Godkend Dagsorden:	Godkendt	Godkend tidl. referat:	Godkendt

Mødedeltagere: Hjalte, Cicilia, Nikolaj, Mette, Jimmi, Johan

DAGSORDEN OG TILTAG

<i>Punkter på dagsordenen</i>	<i>Oplægsholder</i>
1. Velkommen til bestyrelsen	Dilan
2. Valg af Næstformand & valg af kasserere	Dilan
3. Update fra kassereren	Hjalte
4. Udspecificering af karantæne & leje af baren	Simon & Dilan
5. Overvågning i vaskeriet	Hjalte
6. Affaldssortering	Tea, Johan & Mette
7. Parametre og specificering af bestyrelsesassistentstillingen	Dilan
8. Evt. - Salg af TV udstyr	
9. Meddelelser - DUAB organisationsmøde i Maj	
<i>Nye tiltagspunkter</i>	<i>Ansvarlig</i>
1.	
2.	

<i>Opfølgning på tidligere tiltag</i>	<i>Ansvarlig</i>
1. Fællesrum	Ellen, Bella, Arsim & Tea
2. Leje af baren samt Karantæne regler	Dilan & Simon
3. Fornylse af Kirsten G.	Mette, Ellen, Hjalte, Nicolai, Daniel, Jimmi & Bella
4. Affaldssortering	Tea, Mette & Johan
5. Udendørs overvågning/belysning	Daniel, Simon, Bella & Mette

YDERLIGERE NOTER OG INFORMATION

Se referat på side 2

AMK-REFERAT

Punkter på dagsordenen	Konklusion:
<u>1. Velkommen til bestyrelsen</u> Noter: Hej Cecilia	
<u>2. Valg af Næstformand og kasserere</u> Noter: Næstformand: Ingen stiller op. Tager det til næste møde. Kasser: Mette vil gerne være medkasser sammen med Hjalte	-Næste møde -Hjalte forsætter og Mette hopper med
<u>3. Update fra kassereren</u> Noter: Intet nyt	
<u>4. Udspecificering af karantæne & leje af baren</u> Noter: Simon og Dilan har arbejdet på det. De nye regler kommer snart ud.	
<u>5. Overvågning i vaskeriet</u> Noter: Intet nyt	
<u>6. Affaldssortering</u> Noter: Intet nyt	
<u>7. Parametre og specificering af bestyrelsesassistentstillingen</u> Noter: Johan forslår, at et par stykker sætter sig ned og kommer med et udkast til den. Snak om overdragelse i forbindelse med flytning, fravær mm. Hvem kan få stillingen? Mangler en opgørelse over, hvor meget tid der ligger i arbejdet. Vi venter med at evaluere det til næste møde.	
<u>8. Evt.</u> Noter: Salg af tvudstyr: Vi kan ca. få 12.000 kr for det. Forslår at det går til en ny opvaskemaskine eller andet udstyr til fælles brug. Nikolaj får lov til at købe to A3 rammer til udendørs information (ca. 2x200kr.)	
<u>9. Meddelelser.</u> Noter: Johan fortæller om beboerrepræsentantsmøde/DUAB organistationsmøde. Mødet vil specielt omhandle konto 14 - varmemester. Vi skal meget gerne have en ekstra ind. Så vi får mere at sige. Afholdes: onsdag d. 30. maj kl. 17.00 - Tivoli hotel. Senest tilmelding: d. 15. maj.	
Nye tiltagspunkter	Ansvarlige:
1.	
2.	